
 

 

Styrelsens utlåtande och förslag till beslut gällande inkomna motioner. 

 

1. Motion om certifiering av uppfödare 

 

Grundtanken i motionen är mycket bra, dvs att vi ska lyfta upp de uppfödare 

som vill bedriva en avel som följer strategin som fastställdes i RAS 2007-05-09. 

I dagsläget är den dock inte möjlig att genomföra och det behövs även en 

konsekvensanalys om hur det ska hanteras rent praktiskt, hur man gör med 

användande av utländska avelsdjur, mm. Därtill behövs en genomförandeplan 

som är praktiskt beskriven, tex hur ska detta följas upp och av vilken? 

• Med bakgrund av ovanstående föreslås styrelsen att motionen i sin helhet 

avslås. 

• Styrelsen föreslår att Maria Bane och Yvonne Broberg bearbetar förslaget 

ytterligare och inkommer med en konsekvensanalys och praktisk 

genomförandeplan och presenterar detta för Dvärgschnauzerringens 

Styrelse och Avelskommitté då vi vill uppmuntra detta goda initiativ. 

 

 

2. Motion om poängberäkning Årets Hund 

 

 Styrelsen ställer sig bakom motionen. 

  

 

 

 


